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PROTOKÓŁ nr XLVIII 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 27 kwietnia 2023 r. 

Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad w Osieku, godz. 1700 

W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. Powitał gości. 

 

Ad. 1a) Stwierdzono prawomocność sesji - obecnych jest 13 radnych. 

 

Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie porządku obrad. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem zmiany porządku obrad:   - 13 radnych 

Przeciw:      - 0 radnych 

Wstrzymało się:     - 0 radnych 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.2) Przyjęcie informacji o programie „Czyste Powietrze.” 

Przewodnicząca komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert powiedziała że na posiedzeniu 

połączonych komisji uczestniczył pracownik który nam złożył informację o programie „Czyste 

Powietrze” powiedziała że w 2022 roku udzielono 113 konsultacji, w tym 39 takich konsultacji odbyło 

się w punkcie, który znajduje się przy Bibliotece, a 74 konsultacje przeprowadzono telefonicznie. 

Z terenu naszej gminy złożono 15 wniosków na wypłacenie na dofinansowanie takich zadań. 

Pozytywnie rozpatrzono 11 wniosków, 4 odrzucono. 

Komisje przyjmują pozytywnie informację o programie „Czyste Powietrze”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem informacji głosowało:  -           13 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

 

Przyjęcie informacji o programie „Czyste Powietrze” został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3 Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej. 

Przewodnicząca komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert powiedziała że zgodnie z art. 16 

a ustawy z 2004 roku o pomocy społecznej gmina jest zobowiązana do corocznego sporządzania oceny 

zasobów pomocy społecznej.  

Taka ocena została przedstawiona przez Panią kierownik Barbarę Surma  na posiedzeniu połączonych 

komisji w dniu 20 kwietnia. 

Ocena za rok 2022 została przygotowana na podstawie danych przedstawionych przez Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej oraz za pośrednictwem Centralnej Aplikacji Statystycznej, danych samorządu oraz 

własnych danych samorządu oraz z własnych źródeł. 
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Tematem tej oceny były: 

-dane o sytuacji demograficznej i społecznej 

-dane o korzystających z pomocy i wsparcia oraz zadania Ośrodka Pomocy Społecznej a także inne 

rodzaje pomocy i świadczenia. 

Zostały omówione zasoby instytucjonalne pomocy i wsparcia jaka jest kadra jednostki organizacyjnej 

społecznej oraz inne obszary polityki społecznej w budżecie. 

Przewodnicząca komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert powiedziała że komisje są za 

przyjęciem oceny zasobów pomocy społecznej. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem oceny zasobów pomocy społecznej. 

głosowało:                                                                        13 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej zostało przyjęte większością głosów. 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XII/79/2020 Rady Gminy Osiek z dnia 27 

lutego 2020r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Osiek. 

XLVIII/299/2023 

Przewodnicząca komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert powiedziała że również projekt 

tej uchwały został omówiony na posiedzeniu połączonych komisji, należy wprowadzić zmiany do 

regulaminu w związku z tym, że w 2022 roku 9 sierpnia weszła zmiana ustawy, która wcześniej miała 

miejsce i w związku z tym jesteśmy jako rada zobligowani w ciągu 6 miesięcy do wniesienia tych zmian 

w naszej poprzedniej uchwale. Chodzi o częstość opróżniania zbiorników bezodpływowych 

w poprzednim projekcie mieliśmy 4 miesiące. Teraz jest on skrócony o 1 miesiąc, więc co 3 miesiące 

zbiornik bezodpływowy należy opróżniać. Jeżeli chodzi o oczyszczalnie przydomowe, należy opróżniać 

1 raz, przynajmniej 1 raz w ciągu roku. Mówi się również o tym, żeby nie dopuścić do przelewania się, 

ten okres 3-miesięczny to jest taki, jak gdyby ramowy, że w ciągu tych 3 miesięcy trzeba ten zbiornik 

raz opróżnić, ale jeżeli zbiorniki są małe, przelewają się, więc należy to robić częściej i tutaj te poprawki 

są wniesione. 

Komisje wnoszą o przyjęcie projektu uchwały 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało: -                         13 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 
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Uchwała nr XLVIII/299/2023  została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/83/2020 Rady Gminy Osiek z dnia 27 lutego 

2020r. w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości , którzy nie są zobowiązani do opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz za usługi w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

Przewodnicząca komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert przedstawiła stanowisko 

komisji, jest to jak gdyby nałożenie przez zmiany ustawy, która weszła w sierpniu 2022 roku. I nakłada 

na nas to obowiązek, aby w ciągu tego pół roku, również zmienić dopasować ten nasz regulamin do 

obecnego prawa. I w tym projekcie, zmieniamy § 2 naszej uchwały, którą odczytał pan przewodniczący 

i ten § 2 będzie brzmiał teraz tak: określa się górną stawkę opłaty, ponoszonej przez właścicieli 

nieruchomości, za usługi w zakresie opróżnia zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

istniejących, przydomowych oczyszczalniach ścieków i transportu nieczystości ciekłych. W przypadku 

nieczystości ciekłych, pochodzących ze zbiorników bezodpływowych w wysokości 65 zł brutto za m². 

W przypadku nieczystości ciekłych, pochodzących z osadników, istniejących w przydomowych 

oczyszczalniach, kwota ta będzie wynosiła 130 zł brutto za m² i komisje wnoszą o przyjęcie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem  uchwały głosowało: -                        12 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

Uchwała nr XLVIII została przyjęta jednomyślnie. 

Ad. 6 Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Osiek na rok 2023. 

Skarbnik Andrzej Krzywiński przedstawił uchwałę . 

a) dokonano zmiany planu dochodów, w tym: 

− zwiększono plan dochodów bieżących z tytułu częściowego zwrotu podatku VAT od 

poniesionych wydatków bieżących i inwestycyjnych w latach ubiegłych – rozdział 01043 § 

0970 o kwotę 10.000,00 zł,  

− zwiększono plan dochodów bieżących z kapitalizacji odsetek od środków na kontach 

bankowych i lokatach terminowych – rozdział 75814 § 0920 o kwotę 12.000,00 zł,  

− zwiększono plan dochodów bieżących z tytułu zawarcia porozumienia z Ministerstwem 

Edukacji i Nauki na realizację wycieczki w ramach przedsięwzięcia „Poznaj Polskę” – 

rozdział 80195 § 2020 – o kwotę 10.000,00 zł, oraz udział własny finansowy w 

przedsięwzięciu jako wpłaty od rodziców dzieci biorących udział w wycieczce – rozdział 

80195 § 0960 – o kwotę 15.083,00 zł,  

− zwiększono plan dochodów bieżących w związku z podpisaniem umowy o partnerstwie na 

rzecz realizacji Projektu "Gminny rozwój usług społecznych" współfinansowanego 

z Europejskiego Funduszu Społecznego - w rozdziale 85395 § 2057 – o kwotę 3.000,00 zł,  
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− zwiększono plan dochodów bieżących z tytułu wpływu środków z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 na wypłatę dodatków dla gospodarstw domowych: rozdział 

85395 § 2180 o kwotę 1.020,00 zł,  

− zwiększono plan dochodów bieżących o dotację z WFOŚiGW w Gdańsku na realizację 

zadania pn. „Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Osiek” – rozdział 

90095 § 2460 o kwotę 12.600,00 zł.  

b) dokonano zmiany planu wydatków, w tym: 

− zwiększono plan wydatków bieżących na pokrycie kosztów firmy doradczej sporządzającej 

wnioski, korekty i inne dokumenty dotyczące korekt podatku VAT – rozdział 75023 § 4300 

o kwotę 10.001,99 zł,  

− zwiększono plan wydatków bieżących na pokrycie kosztów obsługi BHP Urzędu Gminy 

i przedłużenie opieki autorskiej programów komputerowych użytkowanych w Urzędzie 

Gminy – rozdział 75023 § 4300 o kwotę 8.000,00 zł,  

− zmniejszono plan wydatków bieżących na opracowanie strategii rozwoju gminy – rozdział 

75095 § 4300 o kwotę 8.000,00 zł,  

− zwiększono plan wydatków bieżących z tytułu zawarcia porozumienia z Ministerstwem 

Edukacji i Nauki na realizację wycieczki w ramach przedsięwzięcia „Poznaj Polskę” i wpłat 

od rodziców – rozdział 80195 § 4300 o kwotę 25.083,00 zł,  

− zwiększono plan wydatków bieżących w związku z podpisaniem umowy o partnerstwie na 

rzecz realizacji Projektu "Gminny rozwój usług społecznych" współfinansowanego 

z Europejskiego Funduszu Społecznego o kwotę 3.000,00 zł - w rozdziale 85395 § 4017 – 

1.660,00 zł, § 4117 – 300,00 zł, § 4127 – 40,00 zł, § 4217 – 500,00 zł, § 4307 – 500,00 zł,  

− zwiększono plan wydatków bieżących z przeznaczeniem na wypłatę dodatków dla 

gospodarstw domowych o kwotę 1.020,00 zł, w tym: na wypłatę dodatków dla gospodarstw 

domowych: rozdział 85395 § 3110 o kwotę 1.000,00 zł, rozdział 85219: § 4300 o kwotę 

20,00 zł,  

− zwiększono wydatki bieżące na realizację zadania pn. „Usuwanie wyrobów zawierających 

azbest z terenu gminy Osiek”- rozdział 90095 § 4300 o kwotę 20.600,00 zł,   

− zwiększono plan wydatków bieżących na wykonanie pomiarów instalacji elektrycznej 

i odgromowej, przeglądu technicznego budynku, instalacji wyłącznika p. pożarowego 

w Gminnej Bibliotece Publicznej w Osieku – rozdział 92116 § 2480 o kwotę 4.000,00 zł,  

c) dokonano zmiany planu przychodów: 

− § 957 nadwyżki z lat ubiegłych zwiększono o kwotę 1,99 zł,   

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego - Jerzy Kłos powiedział że projekt tej 

uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu połączonych komisji i komisje przyjmują 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 
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Za przyjęciem  uchwały głosowało: -                        13 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

Uchwała nr XLVIII/301/2023 została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 7 Uchwała w sprawie zmiany WPF. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego - Jerzy Kłos powiedział że zmiany 

dotyczą uaktualnienia pozycji dochodów ogółem, dochodów bieżących, wydatków ogółem, wydatków 

bieżących oraz przychodów i komisje przychylają się do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem  uchwały głosowało: -                        13 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

 

Uchwała nr XLVIII/302/2023 została przyjęta jednomyślnie. 

 

Ad. 8 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

W dniu 29 marca odbyło się spotkanie w sprawie zrealizowanych robót remontowo - budowlanych  

w budynku świetlicy wiejskiej oraz w lokalu mieszkalnym w Wycinkach. Uczestniczyli w nich 

przedstawiciele Wykonawcy, Gminy Osiek oraz Inspektor Nadzoru Wszystkie prace zostały  

wykonane, inspektor nadzoru sprawdził inwestycję pod kątem jakości robót i zgodności z ofertą. 

Spotkanie zakończyło się podpisaniem protokołu odbioru końcowego. 

W dniach 30-31 marca w Gniewinie odbyły się obrady Zgromadzenia Ogólnego członków Związku 

Gmin Pomorskich. W czasie spotkania przekazano informacje o możliwości pozyskania środków 

finansowych przez Gminy w ramach FEP czyli Funduszy Europejskich dla Pomorza na lata 2021-

2027. Swoje programy prezentowała Dyrektor Departamentu Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich Pani Justyna Durzyńska, Dyrektor Departamentu Regionalnych Programów Operacyjnych 

Pan Jan Szymański, Dyrektor Departamentu Europejskiego Funduszu Społecznego Pan Marcin Fuchs 

oraz Dyrektor Departamentu Edukacji i Sportu Pan Adam Krawiec. Termin ogłoszenia konkursów 

jest obecnie ustalany, a gminy powinny być gotowe z pozwoleniami na budowę dla zamierzonych 

inwestycji. Ponadto omówiono kwestie energetyczne – lokalizację morskich farm wiatrowych, 

budowę elektrowni atomowej oraz korzyści z przetwarzania odpadów. Przedstawione zostało również 

sprawozdanie z realizacji zadań statutowych Związku Gmin Pomorskich.  

W dniu 4 kwietnia odbył się odbiór techniczny dróg w Głuchem, Karszanku i Wierzbinach. 

Po dokonanym w dniu 22 marca odbiorze technicznym Placu Zabaw w Osieku i skompletowaniu 

niezbędnych dokumentów złożony został do Nadzoru Budowlanego w Starogardzie Gdańskim 
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wniosek o pozwolenie na użytkowanie. Po uzyskaniu tego pozwolenia od początku kwietnia plac 

zabaw jest udostępniony dla dzieci. 

W dniu 12 kwietnia nastąpiło otwarcie ofert w przetargu na Modernizację oczyszczalni ścieków, 

przepompowni oraz rozbudowę sieci wodno-kanalizacyjnej. Zadanie było podzielone na 5 części: 

 

1. Modernizacja oczyszczalni ścieków, najtańsza oferta 5 814 830,76 zł,  

2. Rozbudowa sieci wodno kanalizacyjnej w Jaszczerzu i Wycinkach, najtańsza oferta 10 426 710,00 

zł, 

3. Rozbudowa sieci wodociągowej  Cisowy, najtańsza oferta 669 858,00 zł, 

4. Rozbudowa sieci wodno kanalizacyjnej w Osieku, najtańsza oferta 5 961 810,00 zł, 

5. Modernizacja przepompowni ścieków w Osieku, najtańsza oferta 788 999,98 zł. 

Po zsumowaniu najtańszych ofert uzyskujemy kwotę 23 662 208,74 zł a Gmina Osiek zaplanowała 

na te zadania 7 650 000 zł. 

Po przeprowadzeniu negocjacji z potencjalnymi wykonawcami suma najtańszych ofert zmieniła się 

nieznacznie i wyniosła 23 190 640,76 zł.  

Wobec braku możliwości finansowych na realizację  całego zadania Gmina Osiek złożyła do Banku 

Gospodarstwa Krajowego wniosek o ograniczenie zakresu inwestycji. 

Tego samego dnia miało nastąpić otwarcie ofert w przetargu na budowę Gminnego Ośrodka 

Sportowego w Osieku. Zamówienie obejmowało przebudowę kompleksu sportowego z budową 

budynku zaplecza sanitarnego i infrastrukturą towarzyszącą oraz rozbiórką budynku gospodarczego. 

Na to zadanie niestety nie wpłynęła żadna oferta. Przetarg został unieważniony. W związku z taką 

sytuacją Gmina Osiek złożyła wniosek do Banku Gospodarstwa Krajowego o zmianę inwestycji. 

W dniu 14 kwietnia w pomorskim Urzędzie Marszałkowskim miała miejsce Konferencja pod nazwą 

„Pomorskie Kąpieliska”. Przedstawiona została analiza wykonalności przykładowego kąpieliska  

oraz standardy infrastruktury, które powinny być spełnione, by takie miejsce można było utworzyć. 

Przy spełnieniu minimalnych wymagań koszt utworzenia kąpieliska to kwota około 300 000 zł,  

przy podniesionym standardzie to prawie 500 000 zł.  

W dniach 17-21 kwietnia przeprowadzono remonty dróg w sołectwach Lisówko, Bukowiny 

Jeżewnica, Wycinki, Radogoszcz i Markocin. 

W dniu 18 kwietnia podpisano umowę na opracowanie Strategii rozwoju Gminy Osiek. Wykonawcą 

będzie firma EUROKONCEPT Daniel Smuczek za kwotę 9 102 zł. 

Rozstrzygnięty został otwarty konkurs ofert na realizację zadań publicznych w 2023 roku na rzecz 

mieszkańców gminy Osiek przez organizacje pozarządowe oraz podmioty wymienione 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Dofinansowano  

3 złożone oferty. Pierwsze zadanie to Szanty nad Morzem Kociewskim organizowane przez 

Stowarzyszenie Przystanek Osiek, drugie zadanie to Wakacje nad Jeziorem Kałębie realizowane  

przez UKS OPTI Osiek oraz trzecie zadanie to Sportowe Powitanie Lata, które przeprowadzi również 

UKS OPTI Osiek. 

W dniu 21 kwietnia ogłoszony został przetarg na Budowę chodnika przy ul. Wyzwolenia w Osieku. 

Zamówienie obejmuje budowę chodnika o długości ok. 190 m i szerokości 1,50 m wraz z przejściem 

dla pieszych,  zgodnie z dokumentacją projektową. Termin składania ofert upływa 8 maja. 
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Ku końcowi zmierza opracowanie dokumentacji projektowej na budowę dróg na osiedlu domków 

jednorodzinnych w Osieku. W najbliższych dniach w imieniu Gminy Osiek projektant Pani Jagoda 

Żywicka złoży w Starostwie Powiatowym zgłoszenie zamiaru budowy dla części dróg i wniosek  

o pozwolenie na budowę dla pozostałych dróg. 

W dniach 24-27 kwietnia miały miejsce prace porządkowe na plaży w Osieku i Radogoszczy 

polegające na wyrównaniu brzegu, niwelacji skarp, usunięciu darni i nawiezieniu piasku.  

W dniu 25 kwietnia ogłoszony został przetarg na Budowę sieci wodociągowej Smolniki – Wierzbiny. 

Zamówienie obejmuje budowę sieci o długości 3025 mb, przyłączy o długości 210 mb, stację 

podnoszenia ciśnienia i komorę pomiarową, 29 szt. studni wodomierzowych i pomiarowych oraz  

5  hydrantów, zgodnie z dokumentacją projektową. Termin składania ofert upływa 11 maja. 

W dniu 27 kwietnia rozstrzygnięto postępowanie dotyczące Usuwania wyrobów zawierających azbest 

z terenu gminy Osiek. Wpłynęło 6 ofert. Najtańsza została złożona przez firmę z Gostynina  

i wynosi 474,12 zł brutto za 1 tonę. 

 

Radna Teresa Eggert zapytała czy Gmina złożyła  wniosek do Banku Gospodarstwa Krajowego 

o ograniczenie zakresu inwestycji. 

Odpowiedzi udzielił – Janusz Kaczyński każda z gmin, która otrzymała przyznane takie 

dofinansowanie, ma określony czas na przeprowadzenie całej procedury i wyłonienie wykonawcy. 

W momencie, jeżeli ta promesa nie zostanie skonsumowana we właściwym terminie, musimy prosić 

BGK albo o zmiany zakresu, czyli możemy za te same pieniądze zrobić mniej, albo jak nie uda się 

wyłonić żadnej z firm, po prostu składamy wniosek o zmianę inwestycji, czyli to jest taka jakby prośba 

o ponowne przyznanie nam tej promesy. 

Radny Jerzy Kłos zapytał o przetargi. 

Odpowiedzi udzielił - Wójt Janusz Kaczyński - myślę, że nie będziemy musieli się, powiedzmy tutaj, 

tak specjalnie głowić nad semantyką. Przyjmuję to, następnym razem napisze bardziej precyzyjnie. 

Radna Teresa Eggert – zapytała o przetarg na budowę wodociągu w miejscowości Smolniki-

Wierzbiny wodociąg i o koszta które poniosą mieszkańcy. 

Odpowiedzi udzielił – Wójt Janusz Kaczyński w tej chwili trudno mi cokolwiek powiedzieć dopóki 

nie zobaczymy oferty tego przetargu. 

Radny Leszek Waliński -zapytał czy na skutek tego, że nie realizujemy tego 2 i 4, czy nie są inne 

inwestycje zagrożone? Czy nie będziemy musieli, zwracać pieniędzy? 

Odpowiedzi udzielił – Wójt Janusz Kaczyński wszystko się zgadza, nie możemy rozstrzygnąć 

przetargu, dopóki wszystkie części nie będą rozstrzygnięte. My nie możemy wszystkich rozstrzygnąć, 

bo nas nie stać 2 i 4 wyłączamy, dlatego zwracamy się do Banku Gospodarstwa Krajowego o wyłączenie 

tej 2 i 4, żeby móc realizować 1, 3 i 5. 

Radna Justyna Kruk podziękowała – Wójtowi Januszowi Kaczyńskiemu za zrobioną plażę 

i naprawioną drogę i lustro. 

Radna Justyna Kruk poprosiła o naprawę mostku na strudze żeby nikomu się nic nie stało. 
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Odpowiedzi udzielił – Wójt Janusz Kaczyński pracownik rozezna się jakie są ceny materiałów i pewnie 

trzeba będzie takie zlecenie zrobić i ten most naprawić, bo rzeczywiście stanowi pewne zagrożenie dla 

przejeżdżających. 

Radny Marek Derda - zadał pytanie odnośnie oświetlenia . 

Odpowiedzi udzielił – Wójt Janusz Kaczyński sprawa będzie sprawdzona. 

Ad. 9 Wolne wnioski. 

 

 

Ad. 10 Zakończenie obrad. 

                                                           Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:13. 

 

  

 

 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy: 

 Joanna Chabowska Wojciech Śliwiński 


